



翠明假期 (紐約)

CHARMING HOLIDAYS [NEW YORK]
明報集團有限公司附屬機構

www.CharmingHolidays.us

見聞之旅 價目表 2014

Explorer Tour Price List

紐約出發

Depart : NYC



● 費用包含燃油附加費及稅
● Price include fuel surcharge & taxes

團號 Tour Code	成人 Adult	小童 Child	單人房 附加費 Sgl Supp.	旺季(★) 附加費 H/S Supp.	小費 Tips (US)
8/13天 俄羅斯、波羅的海博覽遊 Best of Russia & Baltic (8天-1國4城市: 俄羅斯) (13天-4國7城市: 俄羅斯、愛沙尼亞、拉脫維亞、立陶宛) (P.2-4)					
淡季: 5/07; 9/10	3,839	3,339	869	350	112
旺季(★): 5/28; 6/04; 7/16、30; 8/06、13	4,639	4,039	1,139	350	182
10/13天 土耳其、希臘、愛琴海縱橫 Turkey & Greece Marvel (10天-1國9城市: 土耳其) (13天-2國12城市: 土耳其、希臘) (P.5-7)					
淡季: 4/14、28; 5/05、12; 9/08、15、22; 10/06、13	2,889	2,489	599	350	140
旺季(★): 5/19; 6/02、16、23; 7/07、14、21; 8/04、11、18	3,889	3,389	799	350	182
10天 北非突尼西亞探索之旅 Tunisia Adventure 1國12城市: 突尼西亞 (P.8-9)					
淡季: 4/11、18; 5/02、16; 9/05、12、19; 10/03、17	2,989	2,589	569	350	140
旺季(★): 5/23; 6/06、20; 7/04、18; 8/01、15					
10天 北非摩洛哥奧秘之旅 Morocco Wonder 1國9城市: 摩洛哥 (P.10-11)					
淡季: 4/10、17; 5/01、15; 9/04、11、18; 10/02、16	3,389	2,989	569	350	140
旺季(★): 5/22; 6/12、26; 7/10、24; 8/07、21					

- 費用以二人房美金計算, 包含燃油附加費及稅; 小童(2-11 yrs) 不佔床。Price based on twin sharing in US dollar, include fuel surcharge & taxes; child (2-11yrs) without bed.
- PTKG13 需另繳付愛琴海遊船之小費, 每人為美元\$30。Aegean Sea cruise tips US\$30 per tour member is extra for PTKG13.

..... 旅遊細則 General Information • Terms & Conditions

備註:

- 上列費用以二人房美金計算, 小童(2-11 yrs) 佔床與成人價相同。
- 包來回機票、酒店住宿、行程內所列之觀光門票及膳食。
- 費用包含燃油附加費(YO)及稅金。
- 機票有效期 30天。
- 週末來回(星期五、六、日), 每程另+\$30。
- 航空公司將隨時調整燃油附加費及稅金, 正確數目須於出票日方能作準。改乘其他航空公司將略有不同, 須附差額。
- 機票或有關文件一經印發, 均不接受取消。
- 所有價格及條款如有更改, 恕不另行通知。

費用不包括:

行程以外之各項自費活動節目門票, 私人費用, 簽證費, 行李超重費, 個人保險及賞於華籍領隊、當地導遊及司機小費。

旅遊細則:

- **護照及簽證:** 報名時須持有有效旅行證件及簽證, 而旅行證件有效期應不少於六個月, 各團友須自行辦理護照及簽證。
- **報名手續及訂金:** 報名時須繳交訂金 US\$300, 餘款於出發前45天全部繳清, 恕不接受信用咭。
- **旅遊保險:** 為保障客人利益, 翠明假期提議各團友購買各類旅遊保險, 如意外、醫療、行李等。
- **行李:** 每人限攜帶寄艙行李及手提行李各1件; 行李之長闊高呎吋及重量, 請向航空公司查詢。
- **取消訂位:** 若因事取消訂位, 必須以書面通知及按下列章程辦理:
 - A. 出發前 45 天以上, 每人扣除 US\$300。
 - B. 出發前 31-45 天, 每人扣除 US\$800。
 - C. 出發前 21-30 天, 每人扣除 50%。
 - D. 出發前 8-20 天, 每人扣除 75%。

- E. 出發前 7 天內或行程中退出者, 作自動放棄所有權利, 費用概不發還。
- F. 機票根據航空公司取消條款另加手續費。

Remarks:

- Tour fares are based on twin sharing in US currency, Child with bed same charge as adult.
- Price includes roundtrip air ticket, hotel, admission and meals as outlined in the itinerary.
- Prices include fuel surcharge (YO) & taxes.
- Air ticket valid 30 days.
- Weekend (Fri, Sat, Sun) surcharge US\$30 each way.
- Fuel surcharge and tax are subject to change by airlines & to be final at time of ticket issuance. Charges may vary when using other airlines and supplement applies.
- No cancellation once tickets are issued.
- All prices subject to change without prior notice.

Price does not include:

Optional tours, visa fee, excess luggage fee, personal & travel insurance, items of a personal nature and gratuities to tour leader, local guides & drivers.

General Information:

- **PASSPORTS AND VISAS:** All passengers traveling abroad require a passport, valid for 6 months beyond the conclusion of their trip, and with appropriate visas. Passengers are responsible to obtain all travel document and visas.
- **RESERVATION AND PAYMENT:** A deposit \$300 per person is required to reserve space. The balance is due 45 days prior to departure. Only cash, bank draft or certified check will be accepted.
- **INSURANCE:** We strongly recommend you to purchase travel insurance to protect your upcoming trip. If you choose to decline this valuable protection; you are responsible to any financial loss.
- **BAGGAGE:** Checked & carry-on baggage are limited to 1 piece per person, please contact relevant airlines for specific size and weight limitations.

- **CANCELLATION:** Notice of cancellation must be made in writing to Charming Holidays and following cancellation fees will be applied:
 - A. Over 45 days prior to departure, \$300 per person.
 - B. 31-45 days prior to departure, \$800 per person.
 - C. 21-30 days prior to departure, 50% of total price.
 - D. 8-20 days prior to departure, 75% of total price.
 - E. Within 7 days prior to departure or withdrawal from a tour, will regard forfeiting the tour on own, no tour fee will be refunded.
 - F. Air ticket cancellation subject airlines' penalties & handling fee.

其他城市附加費 / Other Cities Surcharge

費城 PHL	+ 50
波士頓, 華盛頓, 芝加哥 BOS, WAS, CHI	+ 100
亞特蘭大, 奧蘭度, 邁阿密 ATL, ORL, MIA	+ 150

特約旅行社 Your Travel Agent

APR 01, 2014